



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2025-09-25

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	EBBA THENANDER
VICE ORDFÖRANDE	VIKTOR ROLF
KASSÖR	PHILIP WETTERBERG
SEKRETERARE	JACOB SANDSTRÖM
SKYDDSOMBUD	CAROLINE GUTTKE
INFORMATIONANSVARIG	ANGELO BRIDI
ORDFÖRANDE DP	WALTER PETERSSON
VICE ORDFÖRANDE F6	JOHN EKENSTEN
ORDFÖRANDE FNOLLK	JESPER UNANDER
ORDFÖRANDE SNF	BLEND AHMED OMAR
VICE ORDFÖRANDE FOC	MARCUS PETERSSON
ORDFÖRANDE FARM	EMMA CHAN
ÖVRIGA	ANTON FONDELIUS

- §1 Mötets öppnande Ebba Thenander öppnar mötet 11:58.
- §2 Val av justerare Ebba Thenander och Emma Chan väljs till justerare.
- §3 Adjungeringar Mötet adjungerar in Anton Fondelius med närvaro och yttranderätt.
- §4 Fyllnadsval JämF Anton Fondelius, 22 år gammal, går F och började 2022, har körkort. Viktigt att ha en jämlikhetsförening och vill bidra till detta. Har pratat lite med nuvarande jämf om vad de ska göra.

Beslut: Att välja in Anton Fondelius i JämF.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret

Ebba: Mycket att göra idag så lite stressad men annars bra.

Viktor: Improviserat vice arbete igår vid 02. Fortfarande ingen kontakt med Tord.

Philip: Bra. Ska bli ansvarsbefriad från F6.

Jacob: Väntar på svar från Tord och passerkort om accesser.

Caroline: Stressigt möte. SAMO jobb rullar på. Bra möte med Josefine SYV för F, gjort plan inför programråd.

Angelo: Blev lite fel med nyhetsbrev och jobbat med talman för att skicka kallelse till sektionsmöte.

§5.2 FARM

Stressad. Ingen tid till plugg. Jeoperdy gick jättebra. Eriksson och gäster nöjda.

§5.3 *FnollK* Jobbar på utvärdering och aspning.

§5.4 *DP* Tillräckligt bra med Walter och DP.

§5.5 *Foc* Tagga Fockör!

§5.6 *SNF* Första möte med programansvarig (Julie) gick bra.

§5.7 *F6* Planering för nästa gasque 10/10. Kör på.

§6 Information Information från Ebba Thenander.

§6.1 *SaFT* Vi vill boka tågbiljett snart så alla måste bestämma sig. Många kommer. Philip bokar biljetterna snart.

§6.2 *KU* Ska börja marknadsföra exjobb och sommarjobb i kårappen. Kommer kosta pengar för oss och blir därmed dyrare för företagen. Mentorskapsprogram kommer också kunna marknadsföras i appen, men det kommer inte att kosta för oss. De satsar på att bli färdig med detta nån gång i oktober.

Tullverket har varit i kontakt med Chalmers om att de ser många transporter till Chalmers. Kontaktat rektorn.

§7 Fastställande av beslut

§7.1 *Styrelsens nominering av inspektor* Vi vill nominera Tünde-Maria Fülöp till inspektor.

Beslut: Att nominera Tünde-Maria Fülöp till inspektor på nästa sektionsmöte.

§7.2 *Tolkning miljö och hållbarhetspolicy* Gameboy ville köpa mjukost men det fanns ingen svensk så Ebba godkände att de köpte icke-svensk.

Beslut: Att Godkänna Ebbas ordförandebeslut om tolkning av miljö och hållbarhetspolicy för Gameboy.

§8 Verksamhetsplan Lite inkonsekventa i språket men annars inget stort. Bra innehåll.

§9 Budget Mycket justeringar baserat på tidigare års resultat. Stor minskning i upprustning baserat på att vi tror att högskolan kommer stå för en stor del av de möbler vi behöver till Hilbert. Foton har gått över sin materialbudget i flera år så denna post dras ner till noll.

Fortfarande minusbudget men Philip kollar på hur vi på sikt kan justera för detta så att pengarna inte tar slut.

Ska man subventionera arrangemang som sektionens middag vilket kostar mycket pengar? Hur prioriterar vi subventionering av olika arrangemang? Programbidrag varierar mycket mellan olika sektioner, även hur programansvariga vill att dessa pengar spenderas.

§10 Motionssvar

§10.1 *Talp rättigheter* Styret har inga starka åsikter så vi ställer oss neutrala i frågan.

§10.2 *Dumväst vid ordinarie sektionsmöte* Styret står bakom motionen.

§10.3 *Filmförening*

Tveksam formulering, inget tydligt yrkande. Vi kanske kan fixa motionen men borde skicka den på remiss och komma tillbaka med ett tydligt yrkande. Kan vara värt att testa på att arrangera detta utan att ha en förening först för att se hur stort intresset är.

Vi vill avslå motionen så att de får chans att skriva om den till ett mer konkret förslag.

§10.4 *Fler ledamöter i BalNgt*

Kan vara bra om intresset finns men har varit svårt att fylla senaste åren. Gör ingen skillnad för någon förutom balngt. Endast skillnad i ekonomin.

Styret neutrala i frågan.

§10.5 *FriluFTM som förening*

Vill bli förening men kanske mer rimligt att börja som funktionär. En del skillnad i kostnader för sektionen mellan att vara funktionär och förening. Har haft två arrangemang än så länge så är oklart hur mycket budget de behöver.

Styret vill lägga ett ändringsyrkande om att de ska börja som funktionär. I övrigt positivt.

§10.6 *Valbereda ledamöter i FIF*

FIF och ValB vill detta. Möjligt att detta skapar mer jobb för valberedningen över tid. FIF arrangerar väldigt mycket på sektionen så är rimligt att valbereda. Foton i liknande sits med många sökande men har inte samma arbetsbörda och mer individuellt arbete.

Styret neutrala.

§10.7 *Ändring i valberedningspolicy*

Vi är neutrala men vill lägga till att delgivning av reservation ska ske i rimlig tid innan.

§11 Äskningar

§11.1 *Go-morgon*

Philip har fått en äskning från go-morgon på 10 000 kr. Detta är väldigt mycket pengar och förra året ser de ut att ha äskat för 3000 kr totalt över tid. Vi vill ha en tydligare plan för en så stor äskning.

Beslut: Att neka en äskning på 10 000kr för go-morgon.

§12 Övriga frågor

§12.1 *Städschema*

Denna vecka Viktor och Walter. Nästa vecka Olof och Jacob.

§13 Mötets avslutande

Ebba Thenander stänger mötet 13:01.

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign